
Z Á P I S č. 3 z jednání  
Komise pro vzdělávání a sport ze dne 20. 5. 2024 

(Městský úřad Jeseník, Karla Čapka 1147/10, zasedací místnost č. 204) 
 

 
 
Přítomni:  Předseda komise     Hana Sekotová 
  Garant komise Tibor Macík  

 Tajemník komise David Koukal    
    

Členové komise Dominik Liberda, Romana Grosičová, Gabriela 
Paděrová,  

           
Omluvení členové Jan Vrba, Jan Malysa, Emil Vodák 
Hosté Rostislav Brokeš, Iva Peitlová 

 
Program: 
 

1. Úvod  
Předsedkyně komise p. Sekotová přivítala přítomné. Omluvila p. Malysu a p. Vodáka, kteří 
se z účasti předem omluvili. Oba členové vyjádřili souhlas s výší peněžní dotace dle 
návrhu OŠKS k jednotlivým žádostem do II. Kola dotačního programu 1A. Tímto uznala 
předsedkyně komisi za usnášení schopnou.  

 

2. II. kolo dotačního programu 1A – jednorázové sportovní akce (2024) 
Komise po prostudování podkladů a představení návrhu OŠKS dle aktuálních platných 
kritérií a dle získaného výsledného hodnocení u jednotlivých klubů nemá připomínek 
k rozdělení výše dotace ve 2. kole jmenovaného dotačního programu. Komise hlasováním 
souhlasila 4 pro a 0 proti návrhu OŠKS s výší dotace.  
 

3. Vhodné pozemky města pro sportoviště 
Tajemník seznámil komisi s mapou aktuálně vedených pozemků jako sportoviště a 
pozemků, které jsou ve strategickém plánu města jako sportoviště plánována evidovat. 
Komise nadále vedla diskusi nad pozemky: 

- Soukromý pozemek na ulici Kalvodova p.č. 1641, kdy se na soukromém pozemku 
nachází bývalé hřiště, které by bylo využíváno obyvateli rozvíjející se ulice.  

- Pozemek za Fotbalovým stadionem p.č. 2390/1, který je ve vlastnictví města a 
Fotbalový klub by zde rád rozšířil veřejné hřiště.   
 

4. Koncepce sportu 
V rámci tvorby Plánu rozvoje sportu v Jeseníku se korektury aktuálního dokumentu ujala  
předsedkyně komise. Předem si stanovila termín dokončení korektury do 31. 7. 2024. 
 

5. Corrency 
Aktuální stav tohoto systému přiblížil garant komise, kdy při zasedání Zastupitelstva 
města Jeseník nedošlo ke schválení usnesení. Komise nadále diskutovala o kladných 
dopadech tohoto systému a nevýhodách komplikovanosti systému.  
 
 

6. Informace o probíhajících aktivitách MAP IV 



Paní Peitlová s panem Liberdou prezentovali komisi již realizované akce (Putovní hra, 
Meziškolkový ERASMUS, Turnaj v logických a deskových hrách, Seminář s Jiřím Haldou, 
Batůžek pohádek, Metodické sdílení ředitelů, Setkání učících se komunit, Literární okno, 
Seminář s Mgr. Bělou Kubíčkovou a JUDr. Hanou Polákovou) a plánované akce v rámci 
probíhajícího projektu (Čtenářská soutěž, výjezdní setkání ředitelů, Olympiáda MŠ, 
Závěrečné setkání s řediteli ZŠ a MŠ, Poznáváme region, Setkání asistentů pedagoga).   
 

7. Různé 

a) Aréna individuálních sportů –  K situaci se vyjádřil p. Brokeš. Dle jeho vyjádření probíhá 
aktuálně diskuse k danému projektu. 

b) Bazén v České Vsi – Toto téma bylo jednáno i na zasedání Zastupitelstva města Jeseník. 
Aktuálně má Česká Ves zažádáno na Olomouckém kraji o dotaci ve výši 150 000 000,- Kč, 
kdy zbylou část pokryje Sdružení měst a obcí Jesenicka.   

c) Kluziště – Dle popisu se aktuálně připravuje kluziště na letní sezonu, kdy probíhá 
pokládka nášlapného povrchu. V současnosti probíhá diskuse a konzultace nad 
technologicky náročnou opravou i formou betonového podkladu a zastřešení.  

d) Burza sportu – chystanou akci představil p. Brokeš. Aktuálně je potvrzen partner Škoda 
Plus z Bruntálu. Akcí bude provádět nový komentátor. Realizátor akce také hovořil o 
převzetí webu a aktualizací zde umístěných dat s provázaností na sportoviště Jeseník a 
další. Akce je v letošním roce plánována na 1. 9. 2024 v Městské hale.  

c) Témata na další setkání – Aktualizace kritérií u dotačních programů, návrhy na změny, 
pozemky města Jeseník vhodné pro sportoviště. Další témata dle návrhů členů komise.  
 
Stanovení termínu dalšího jednání 
Dle shody členů komise byl stanoven termín dalšího jednání na měsíc září.  V průběhu 
měsíce srpna vyzve tajemník jednotlivé členy formou hlasování k upřesnění data.  

 
 
 
Usnesení: 

 
Komise pro vzdělávání a sport doporučuje radě města schválit poskytnutí dotací 
z rozpočtu města na rok 2024 žadatelům v částkách uvedených v tabulkové příloze. 
 
 
V Jeseníku dne 21. 5. 2024 
Zapsal: David Koukal               
      Hana Sekotová – předsedkyně komise, v.r. 


